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W odpowiedzi na Pana interpelacjq wniesionq podczas XXV sesji Rady Miasta we Wfocfawku
z dnia L7 sierpnia 2020 r. w informujq, 2e z basen6w letnich od momentu otwarcia skorzystafo bardzo
wielu mieszkaric6w Wtocfawka. W zwiqzku z re2imem sanitarnym wprowadzono godziny korzystania
z obiektu oraz przerwy na obowiqzkowq dezynfekcjq. WejScia na teren basen6w pilnujq dwie osoby,
pracownicy OSiR, kt6rzy dbajq te2 o to, aby nie przekraczano limitu 150 os6b.
O porzqdek na obiekcie dba 4 pracownik6w obsiugi, natomiast nad bezpieczefistwem kqpiqcych siq

w trzech basenach czuwa 5 ratownik6w WOPR. Po tygodniu dzialalno6ci basen6w ustawiono
urzqdzenie do liczenia os6b oraz dezynfekcji rqk.

W zwiqzku z tym, i2 jest to nowa inwestycja oddana do u2ytku w trakcie sezonu na bie2qco

podejmowane sq dziatania majqce na celu usprawnienie obstugi i zwiqkszenie komfortu os6b kqpiqcych

siq na letnich basenach. W ostatnim tygodniu nie byfo problem6w z wejSciem i korzystaniem z obiektu.
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